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PROTOKÓŁ  Nr XXXII/2013 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu  26 kwietnia 2013 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
40

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecna wiceprzewodnicząca rady pani Iwona Woźniak  

(  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami   ( listy 

obecności – załączniki Nr 1,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jędrzejowie o stanie i strukturze 

bezrobocia na terenie Gminy oraz realizowanych przez urząd projektach.  

8. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym Programie 

Operacyjnym dla Województwa Świętokrzyskiego, PROW i POKL. 

      9.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., 

c) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Gminy Wodzisław 

oraz jej jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających charakter  

cywilnoprawny oraz udzielania ulg w spłacie należności, a także wskazania organów 

do tego uprawnionych, 

d) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę,   

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Sadki, 

f)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Krężoły, 

g) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, dla 

nieruchomości położonej w obrębie Lubcza, 

h) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Wodzisław. 

10.  Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury fizycznej        

i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy, GOSiR ).  

11. Przyjęcie stanowiska Rady w sprawie wywłaszczenia właścicieli nieruchomości 

położonych wzdłuż drogi ekspresowej S-7. 

12. Informacja na temat złożonych skarg. 

    13.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    14.  Sprawy różne.   

    15.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Mariana Bakalarza,  jednogłośnie – 12 za,                                  

w głosowaniu jawnym ( nie głosował radny Sebastian Dulęba i radny Krzysztof Krupa). 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  sesji Nr XXXI/2013 z dnia 26 marca  2013 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXXI/2013 z obrad sesji                   

z dnia 26 marca  2013  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, na jakim etapie jest przygotowanie przetargu na odbiorcę 

odpadów stałych. Stwierdził, że odwlekanie rozstrzygnięcia działa na niekorzyść gdyż 

dokonanie wyboru w ostatecznym terminie może spowodować, że firmy zaoferują wysokie 

stawki i nie będzie możliwości unieważnienia przetargu.  

Wójt wyjaśnił, że obecnie jest problem z deklaracjami spółdzielni mieszkaniowych i 

wspólnot. Podobny problem mają inne samorządy. Zwrócono się do wspólnot o przekazanie  

ostatecznej deklaracji z uwzględnieniem rodzaju oddawanych śmieci. Obecnie nie ma jeszcze 

deklaracji z Przezwód i dwóch wspólnot z Przyłęczka. Dodał, że w innych gminach również 

nie rozstrzygnięto przetargów na odbiorców odpadów, za wyjątkiem gminy Sędziszów. Po 

wyeliminowaniu niejasności przetarg zostanie niezwłocznie ogłoszony.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Mariusz Zieliński wnioskował o informowanie mieszkańców o obowiązku uzyskania 

zezwolenia na ścinkę drzew. 

Radny Marian Bakalarz pytał, kiedy będzie zamontowany nowy  przystanek przy kościele w 

Nawarzycach ( wcześniejszy został zniszczony w wyniku wypadku samochodowego ). Radny 

wnioskował również o zamontowanie słupka przystankowego w Nawarzycach 

zdemontowanego podczas remontu drogi.  

 

Ad.7. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jędrzejowie o stanie                  

i strukturze bezrobocia na terenie Gminy oraz realizowanych przez urząd projektach.  

 

Informację przedstawił dyrektor PUP pan Maciej Tomczyk. Poinformował, że sytuacja na 

rynku pracy nie jest korzystna. W Gminie Wodzisław bezrobocie spadło tj. w 2012 roku było 

zarejestrowanych 410 osób bezrobotnych, a na koniec marca 2013 roku-  370 osób. 

Zauważył, że dużą grupę bezrobotnych stanowią ludzie czynni zawodowo, a przede 

wszystkim osoby między 18, a 34 rokiem życia. Dodał, że najtrudniej zdobyć pracę osobom 

starszym, a część osób jest zarejestrowana tylko po to aby być  ubezpieczonym. 

Poinformował, że w ciągu ostatnich trzech lat zadowalające jest to, że urząd realizuje 

działania publiczne. Duże zainteresowanie jest otwieraniem działalności gospodarczej, na 

rozpoczęcie której można uzyskać pomoc z urzędu pracy w wysokości 21.000zł. W 2012 roku 

skorzystały 4 osoby. Większość z nich zatrudnia kolejnych pracowników. Porównując do 

innych gmin i ilości mieszkańców jest to dużo. W 2012 roku zaktywizowano 95 osób terenu 

gminy. Do prac interwencyjnych w gminie są zatrudniani np. listonosze, opiekunki przy 

dowozie, remonty czy czynności porządkowe. Odniósł się do prac interwencyjnych 

poinformował, że ½ wynagrodzenia osób zatrudnionych w ramach tych prac pokrywana jest z 

urzędu pracy, a drugą pokrywa gmina. Wyjaśnił, że nie każdy z zarejestrowanych chce 

pracować. Część bezrobotnych w ogóle nie jest zainteresowana zatrudnieniem. 

Poinformował, że PUP realizuje 9 projektów dotyczących różnych grup wiekowych. 

Podkreślił, że nie jest łatwo pozyskać środki na działalność PUP, jednakże w 2013 roku 

będzie 11,5 mln. tj. więcej niż w roku ubiegłym. Środki będą przeznaczone min. na staże, 

podjęcie działalności gospodarczej, roboty publiczne. 

Pan Marek Siwiec pytał, czy jest powołana komisja d.s. bezrobocia oraz ile środków będzie      

w 2013 roku do dyspozycji urzędu pracy. 

Dyrektor PUP poinformował, że komisja jest powołana, a urząd pracy dysponuje kwotą 11,5 

mln.  

Pan Marek Siwiec pytał, czy rynek dyktuje jakie jest zapotrzebowanie na zawody.  

Dyrektor PUP wyjaśnił, że urząd dysponuje takimi danymi. Obecnie jest zapotrzebowanie 

min. na kierowców, opiekunki, spawaczy, operatorów koparki.  

Więcej pytań nie było.  

Dyrektor PUP podziękował za zaproszenie na sesję.  

 

Ad.8. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym 

Programie Operacyjnym dla Województwa Świętokrzyskiego, PROW i POKL. 
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Informację przedstawił wójt gminy ( informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Kończąc zauważył, że sytuacja finansowa gminy nie pozwala na większą ilość inwestycji 

realizowanych w ramach środków unijnych.  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniach stałych komisji rady i otrzymały pozytywne opinie  ( opinia komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik nr 7 do protokołu, opinia komisji zdrowia 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2013-2020,  przedstawiła skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/251/2013 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., przedstawiła 

skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/252/2013 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r. 

 

c) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Gminy Wodzisław oraz jej 

jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających charakter  

cywilnoprawny oraz udzielania ulg w spłacie należności, a także wskazania organów do tego 

uprawnionych, przedstawiła skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/253/2013 w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Gminy Wodzisław oraz jej 

jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających charakter  

cywilnoprawny oraz udzielania ulg w spłacie należności, a także wskazania organów do 

tego uprawnionych. 

 

d) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę,  przedstawiła referent d.s. ochrony 

środowiska i gospodarki odpadami pani Agnieszka Marzec ( projekt stanowi załącznik nr 12 

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/254/2013 w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Sadki, przedstawił wójt gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu). Poinformował, że według operatu szacunkowego wartość nieruchomości stanowi 

kwotę 8.260zł.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/255/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Sadki. 

 

f)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Krężoły, przedstawił wójt gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu). Poinformował, że według operatu szacunkowego wartość nieruchomości wynosi  

59.800zł.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/256/2013 w sprawie   

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Krężoły. 

 

g) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, dla nieruchomości 

położonej w obrębie Lubcza, przedstawił wójt gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu). Poinformował, że według operatu szacunkowego stawy zostały wycenione na 

kwotę 114.000zł. , a działka 621/1 na kwotę 14.600zł.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 12 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/257/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, dla nieruchomości 

położonej w obrębie Lubcza. 

 

h) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Wodzisław, przedstawiła pani 

Anna Skiba kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu ( projekt stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXII/258/2013 w sprawie   

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Wodzisław. 

 

Przewodniczący rady gminy ogłosił przerwę do godz. 11
30

. 

 

Obrady opuścił radny Andrzej Roliński i radny Mariusz Zieliński.  

 

Ad. 10.  Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury 

fizycznej i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy, 

GOSiR ).  

 Przewodniczący rady gminy poinformował, że informacja była przedmiotem obrad 

komisji oświaty.  

Informację na temat działalności świetlic, zespołów ludowych, młodzieżowej orkiestry 

strażackiej przedstawił inspektor urzędu gminy ds. kultury Pan Andrzej Szydłowski                      

( informacje stanowią załączniki Nr 17  do protokołu).  Odnosząc się do informacji dot. 

działalności świetlic poinformował, że fundusz sołecki wykorzystano w 100%.  

Sołtys wsi Kaziny poinformował, że jego wieś nie wykorzystała funduszu. 

Inspektor d.s. kultury stwierdził, że być może mieszkańcy wsi się nie zaangażowali. 

Wyjaśnił, że w ramach środków gmina kupowała tylko materiały, a mieszkańcy powinni sami 

wykonać prace.  

Radny Wiesław Kowalski zgłosił, że należy zamontować kraty w oknach budynku 

świetlicy od strony boiska. 

Inspektor d.s. kultury poinformował, że jest to zaplanowane.  

  

 Informację na temat działalności Klubu Sportowego „PARTYZANT” Wodzisław 

przedstawił Dyrektor  Klubu Pan Wojciech Gądek ( informacja stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu).  

 Informacje na temat działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Wodzisławiu przedstawił kierownik ośrodka pan Tomasz Łoboda ( informacja stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu).   

 Informację na temat osiągnięć sportowych szkół przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty pani Zofia Jędrzczyk ( informacja stanowi załącznik Nr 20 do  protokołu).  

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Rada jednogłośnie – 12 za, przyjęła informację o działalności kulturalno- oświatowej, 

kultury fizycznej i sportu w gminie.   

 

Ad.11. Przyjęcie stanowiska Rady w sprawie wywłaszczenia właścicieli nieruchomości 

położonych wzdłuż drogi ekspresowej S-7. 

 

Stanowisko przedstawił przewodniczący rady ( stanowisko stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu ).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia stanowiska. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
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Rada jednogłośnie – 12 za, przyjęła stanowisko w sprawie wywłaszczenia właścicieli 

nieruchomości położonych wzdłuż drogi ekspresowej S-7. 

 

Pan Marek Siwiec stwierdził, że w tej sprawie decyzje powinien podjąć rząd.  

Przewodniczący rady oznajmił, że jest to stanowisko rady.  

 

Ad. 12. Informacja na temat złożonych skarg. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że w dniu 25 marca bieżącego roku do Rady Gminy 

Wodzisław wpłynęła skarga  skierowana do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów w 

Łodzi, przekazana za pośrednictwem Regionalnej Izby Obrachunkowej   w Kielcach złożona 

przez  pana Jerzego Pilawskiego mieszkańca Gminy Wodzisław na działalność Wójta Gminy 

Wodzisław oraz Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w zakresie dotyczącym ustalenia 

ceny wody     i ścieków na 2013 rok. Również w dniu 3 kwietnia 2013 roku do Rady Gminy 

Wodzisław wpłynęła druga skarga pana Jerzego Pilawskiego przekazana za pośrednictwem 

Wojewody Świętokrzyskiego na działalność Wójta Gminy Wodzisław oraz dyrektora    

Zakładu Usług Komunalnych w Wodzisławiu dot. spraw własnych gminy tj. min. w zakresie 

wprowadzania stawek za wodę i ścieki oraz w zakresie realizacji uchwały rady gminy w 

sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

instytucje i podmioty gospodarcze za usługi w zakresie zbierania, transportu i 

unieszkodliwiania odpadów komunalnych.  

Pan przewodniczący poinformował, że z treścią skarg  Rada została zapoznana  na 

posiedzeniach stałych komisji. Obecnie skargi jak i wyjaśnienia wójta gminy oraz dyrektora 

zakładu w w/w sprawie są rozpatrywane przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy, która 

przygotuje stosowną opinię. Rozstrzygnięcie skarg nastąpi w drodze uchwał rady, które będą 

poddane pod głosowanie na kolejnej sesji Rady w miesiącu maju.  

 

 Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt gminy odnosząc się do zapytania: 

-  radnego Mariusza Zielińskiego dot. przekazania mieszkańcom informacji na temat 

procedury uzyskania zezwolenia na wycinkę drzew zapewnił, że gdy będzie taka potrzeba to 

urząd przygotuje informację. Wyraził zdziwienie, że są jeszcze osoby które nie wiedza, że jest 

obowiązek uzyskania pozwolenia na wycięcie drzew.  

- radnego Mariana Bakalarza dot. przystanku autobusowego zapewnił, że będą zamówione 

dwa przystanki tj. do Piotrkowic i Nawarzyc, a ich montaż będzie w maju lub czerwcu. 

Odnosząc się do tematu przepustu poinformował, że przepust na drodze gminnej zostanie 

wykonany przez pracowników robót interwencyjnych. Jest również zapewnienie dyrektora 

Zarządu Dróg w Jędrzejowie, że gdy gmina wykona swój zakres powiat pogłębi rów.  

 

Ad.14. Sprawy różne.   

 

Radny Adam Zieleniec odniósł  się do tematu wycinki drzew. Poinformował, że podczas 

pomiarów pod rozbudowę trasy S-7 okazało się, że niektóre drzewa przy drodze są 

własnością osób prywatnych. Radny pytał, kto ma wydać decyzję na   ich wycięcie.  

Wójt wyjaśnił, że właściciel drzewa powinien złożyć do urzędu wniosek o wydanie decyzji 

zezwalającej na wycinkę.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił pismo w sprawie organizacji wyjazdu na obchody 

Dnia Samorządowca ( pismo stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  
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Sołtys wsi Kaziny pytał co z budowa farm wiatrowych. Podziękował za zmianę zakresu 

zadania inwestycyjnego dot. odbudowy drogi w jego miejscowości.  

Sołtys wsi Jeziorki pytała, czy będą remonty dróg powiatowych.  

Sołtys wsi Września pytał, czy będą zamontowane strzałki kierujące do danych numerów 

domów w jego miejscowości.  

Sołtys wsi Kaziny zgłosił zanieczyszczenie rowów wzdłuż drogi w Kazinach.  

Sołtys wsi Sadki odnosząc się do sprzedaży działki w Sadkach zaproponował, aby jej cenę 

obniżyć nawet o 50%. 

 

Wójt odnosząc się do tematu dot. farm wiatrowych poinformował, że firma może przyjechać              

i przedstawić swoje plany w wyznaczonym terminie. Poinformował, że kontaktował się                  

z ekspertami z politechniki jak również rozmawiał z profesorem z AGH w tej sprawie. 

Spotkanie planuje zorganizować pod koniec maja. Stwierdził, że należy dążyć do tego aby 

podjąć rozsądną decyzje. Trzeba przede wszystkim omówić oddziaływanie wiatraków na 

środowisko. Następnie poinformował, że na posiedzeniu komisji rozwoju zaproponował aby 

umożliwić mieszkańcom odkupienie koszy jakie są obecnie na ich wyposażeniu.  

Zaproponowano stawki dla kosza metalowego 5zł., a plastikowego 25zł.  Odnosząc się do 

propozycji obniżenia ceny działki w Sadkach wyjaśnił, że gdy nie będzie chętnych cena na 

pewno zostanie obniżona. W sprawie poruszonej przez sołtysa wsi Kaziny dot. 

zanieczyszczenia rowów wzdłuż drogi potwierdził, że rzeczywiści rowy są zaśmiecone. 

Zapewnił, że zostaną oczyszczone. Odnośnie zamontowania tabliczek informujących                  

o numerach domów poinformował, że są oferty z trzech firm, należy tylko dokonać wyboru               

i złożyć zamówienie. Kończąc apelował o udział w obchodach święta 3 Maja min. pocztów 

sztandarowych i przedstawicieli stowarzyszeń. 

 

Sołtys wsi Jeziorki wnioskowała o zebranie poboczy przy drodze powiatowej. Przypominała, 

że problem był już zgłaszany 4 lata temu.  

Wójt wyjaśnił, że w niektórych miejscowościach przez zbieranie poboczy są utrudnienia w 

ruchu pojazdów. Odnośnie remontów dróg powiatowych poinformował, że już się rozpoczęły. 

Potwierdził, że droga w Jeziorkach wymaga remontu. Zapewnił, że po sesji zgłosi problem.  

 

Radna Iwona Pietras interweniowała w sprawie posprzątania terenu przy kiosku na ulicy 

Szkolnej oraz przejścia do biblioteki publicznej.  

 

Radny Artur Oleksiak odniósł się do tematu budowania na terenie gminy farm wiatrowych. 

Wnioskował aby spotkanie w tej sprawie odbyło się przed sesją gdyż nie chciał by aby rada 

głosowała pod pręgierzem w obecności przedstawicieli farmy wiatrowej, tym bardziej, że 

nowelizacja przepisów w tym zakresie może zablokować decyzje samorządów.  

 

Sołtys wsi Sadki przypomniał o interwencji na poprzedniej sesji radnego Wiesława 

Kowalskiego dot. wycięcia gałęzi zwisających nad drogą powiatową w kierunku Piotrkowic.  

Poinformował, że gałęzie nadal utrudniają ruch pojazdów.  

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że drzewo rośnie w pasie drogowym, a nie tak jak 

mówił radny powiatowy pan Ozga, że ich właścicielami są osoby prywatne.  
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   15.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                          Sekretarz Obrad                Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Marian Bakalarz /                           / Andrzej Baran / 

  

 

 

 

 

 

 


